
 

Holmens Kanal 22 

1060 København K 

Telefon 72 28 24 00 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har d. 10. juni 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1265 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares foreløbigt. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra udvalget. 

Spørgsmål nr. 1265: 

Hvor mange personer, vurderer ministeren, vil være omfattet af en ordning som nævnt 
i spørgsmål 1264, og hvad vil omkostningerne være ved at indføre en sådan tilskuds-
ordning? 

Svar: 

Det er desværre ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for den sædvanlige frist. Der 

vil blive oversendt et endeligt svar hurtigst muligt. 

 

Med venlig hilsen 

Astrid Krag 
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